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A  műemlékvédelemről,  a  parkolási  helyzetről  és  a  helyi  közszolgáltatások  terén  tapasztalt
hiányosságokról  volt  szó  a  Néppárt  gyergyószentmiklósi  szervezetének  csütörtöki
sajtótájékoztatóján,  ahol  Tőkés Lehel  gyergyószéki  elnök,  valamint  Bákai  Magdolna és  Brassai
Hunor tanácsojelöltek az általános városrendezési terv mielőbbi elfogadását sürgették.

Brassai  Hunor elmondta:  a város központjában található üzlet-  és irodahelységek tulajdonosait
adókedvezményben,  valamint  olyan  további  támogatásokban  kellene  részesíteni,  amelyeket  a
műemléképültek feljavításával járó pluszköltségek – tervezés, a szükséges tanulmányok elkészítése,
anyagbeszerzés – indokolnak. „Ez által nem csak a városkép szépülne meg, de a városban lévő
vállalkozókat is segítenénk. Ugyanakkor kedvező hatással lehet a turizmusra, hiszen a történelmi
városközpont rengeteg érdeklődőt csábíthat városunkba” – fogalmazott.  Hozzátette: fontos, hogy a
városvezetés nagyobb figyelmet fordítson az általa megrendelt munkálatok minőségére. „Ha már a
mi adónkból fizetik a járdaépítést, akkor elvárható lenne, hogy fél év elteltével ne töredezzen fel a
frissen lerakott járólap. A helyzetet pedig csak súlyosbítja, hogy immár másodszor megy tönkre
ugyanaz a munka, melyet a város központjában végeztek el járdaépítés címszó alatt. Úgy gondoljuk,
az ehhez hasonló munkát nem szabad átvenni, a kivitelezőt pedig felelősségre kell vonni. Legyen a
város vezetése jó gazdája a városnak” – hangsúlyozta a tanácsosjelölt, aki szerint a várost érintő
munkálatoknál előnybe kell részesíteni a helyi vállalkozókat.

A Néppárt azt szeretné, hogy a gyergyóiak által befizetett adók a helyi vállalkozásokat segítsék,
ezért javasolják,  hogy a pályázatok elbírálásánál jelentsen plusz pontot az,  ha helyi  vállalkozó
jelentkezik egy közbeszerzésre – tette hozzá Brassai. Megjegyezte, az általános városrendezési
tervet  mihamarabb  el  kell  fogadtatni,  hogy  a  város  felelősségteljesen  vághasson  bele  olyan
nagyobb volumenű beruházásokba, melyek összhangban vannak a hosszú távú városrendezési
stratégiával.

Bármennyire is szimpatikus a jelenlegi városvezetés, nem hagyható szó nélkül, hogy felelőtlenül
adott ki bizonyos közszolgáltatásokat – mondta Bákai Magdolna. „Ma már kevés olyan hely van
Gyergyószentmiklóson, ahol nem kell fizetni a parkolásért. Ha az adómat megyek befizetni, akkor is
a City Parking céget segítem. Az is sajnálatos tény, hogy minden befizetett lej a csíkszeredai cég
számláját gyarapítja. Célunk, hogy visszaszerezzük a felelőtlenül kiadott közszolgáltatásokat, és a
City Parking helyét egy önkormányzati alapítású cég vegye át. A parkolást pedig a helyi rendőrség
felügyelje” – vázolta fel a Néppárt elképzeléseit a tanácsosjelölt.

Bákai  Magdolna  szerint  köztudott,  hogy  fizetések  szempontjából  Gyergyószentmiklós  országos
szinten  leghátul  kullog  a  statisztikákban,  ehhez  képest  a  fűtésszámlák  tekintetében  országos
szinten elől található. „Tisztázódjon végre az E-Star távhőszolgáltató körüli átláthatatlan helyzet,
legyen lakosságbarát a közköltség díja” – fogalmazott. Hozzátette: csökkenteni kell a nehézkes
bürokratikus  ügyintézést  a  polgármesteri  hivatalban.  „Azt  is  szeretnénk  elérni,  hogy  a
polgármesteri  hivatal  legalább  időnként  nyitott  kapukkal  fogadja  a  város  egyszerű,  adófizető
polgárait, hisz jelenleg elég körülményes megközelíteni a városvezetők irodáit” – mondta. Bákai



szerint a civil szervezetek nem kapnak lényeges támogatást, így nem tudnak erős pályázóként
részt  venni  az  EU-s  projektekben.   A  támogatás  a  város  számára is  előnyt  jelentene,  hisz  a
közösségi célok megvalósítása mellett munkahelyeket teremtenének, a befizetett adók pedig a
város bevételét növelnék – magyarázta. 
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